

ថ្ងៃទី ១៦ ខែ មីនា ឆ្នាំ ២០២៣

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសារទាំងអស់របស់ ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី៖

ក្នុងរយៈពេលប៉ុន្មានឆ្នាំកន្លងមកនេះ លោកអ្នកជាច្រើននាក់បានឆក់យកអត្ថប្រយោជន៍ពី កម្មវិធីតភ្ជាប់អ៊ីនធឺណិត (PHLConnectED) របស់ទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី ហើយទទួលបានសេវាអ៊ីនធឺណិតដែលឥតគិតថ្លៃ និងអាចទុកចិត្តបាន។ នៅរដូវក្តៅនេះ កម្មវិធី PHLConnectED មានការផ្លាស់ប្តូរ - ថ្ងៃចុងក្រោយនៃសេវាអ៊ីនធឺណិតដែលបានឧបត្ថម្ភតាមរយៈនៃកម្មវិធី PHLConnectED គឺថ្ងៃទី ៣១ ខែ កក្កដា ឆ្នាំ ២០២៣។

នៅពេលដែល កម្មវិធី PHLConnectED មានការផ្លាស់ប្តូរ យើងសហការជាមួយទីក្រុងដើម្បីបង្កើនការដឹងព្រមពី កម្មវិធីតភ្ជាប់អ៊ីនធឺណិតដែលមានតម្លៃសមរម្យ [Affordable Connectivity Program (ACP)]។ កម្មវិធីតភ្ជាប់អ៊ីនធឺណិតដែលមានតម្លៃសមរម្យ គឺជាកម្មវិធីដែលឧបត្ថម្ភផ្នែកអ៊ីនធឺណិតរបស់រដ្ឋសហព័ន្ធ ដែលផ្តល់ឱ្យក្រុមគ្រួសារណាដែលមានសិទ្ធិទទួលបានរហូតដល់ ៣០ ដុល្លារ លើថ្លៃអ៊ីនធឺណិតប្រចាំខែរបស់ពួកគេ។ ក្រុមគ្រួសារទាំងអស់ដែលជាផ្ទះរបស់សិស្សរៀននៅក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្ស៊ី មានសិទ្ធិទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ពី កម្មវិធីតភ្ជាប់អ៊ីនធឺណិតដែលមានតម្លៃសមរម្យ។ យើងជំរុញឱ្យក្រុមគ្រួសារទាំងអស់របស់ក្រសួងអប់រំ ដែលត្រូវការចូលប្រើអ៊ីនធឺណិតដែលអាចទុកចិត្តបាន ឱ្យដាក់ពាក្យសុំ កម្មវិធីតភ្ជាប់អ៊ីនធឺណិតដែលមានតម្លៃសមរម្យនេះ មិនថាលោកអ្នកបានចុះឈ្មោះចូលរួមក្នុងកម្មវិធី PHLConnectED ឬអត់នោះទេ នាបច្ចុប្បន្ននេះ។

**ជំហានបន្ទាប់ដើម្បីចុះឈ្មោះក្នុង កម្មវិធី PHLConnectED**

ចាប់ពីពេលនេះទៅ រហូតដល់ចប់ឆ្នាំសិក្សា កម្មវិធី PHLConnectED នឹងគាំទ្រដល់ក្រុមគ្រួសារ ថ្នាក់មុនមត្តេយ្យ ដល់ ថ្នាក់ទី ១២ ដែលត្រូវការអ៊ីនធឺណិតថ្មី និងការដាក់ពាក្យស្នើសុំ កម្មវិធីតភ្ជាប់អ៊ីនធឺណិតដែលមានតម្លៃសមរម្យ។ ក្រុមគ្រួសារត្រូវតែដាក់ពាក្យស្នើសុំ កម្មវិធីតភ្ជាប់អ៊ីនធឺណិតដែលមានតម្លៃសមរម្យ មុនថ្ងៃទី ៣១ ខែ កក្កដា ឆ្នាំ ២០២៣ ដើម្បីទទួលបានអ៊ីនធឺណិតដែលឥតគិតថ្លៃ ឬមានតម្លៃថោក បន្តទៀត។ ដើម្បីចាប់ផ្តើមការដាក់ពាក្យស្នើសុំរបស់លោកអ្នក សូមបំពេញកន្លែងដែលមានពណ៌នៅក្នុង [លិខិតបញ្ជាក់នេះ \(this verification letter\)](#) ។ បន្ទាប់មកចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [getacp.org/phi](http://getacp.org/phi) ដើម្បីចាប់ផ្តើមការដាក់ពាក្យស្នើសុំរបស់លោកអ្នក។ នៅពេលដែលពាក្យស្នើសុំរបស់លោកអ្នកត្រូវបានដាក់ស្នើ ហើយបានយល់ព្រម លោកអ្នកអាចទាក់ទងទៅក្រុមហ៊ុនផ្តល់សេវាអ៊ីនធឺណិតរបស់លោកអ្នក ហើយបន្ថែម កម្មវិធីតភ្ជាប់អ៊ីនធឺណិតដែលមានតម្លៃសមរម្យទៅក្នុងកម្មវិធីដែលមានស្រាប់របស់លោកអ្នក ឬស្វែងរកកម្មវិធីថ្មីដែលពេលរួមបញ្ចូលជាមួយអត្ថប្រយោជន៍នៃ កម្មវិធីតភ្ជាប់អ៊ីនធឺណិតដែលមានតម្លៃសមរម្យ ក្លាយជាឥតគិតថ្លៃ។

ជាថ្មីម្តងទៀត ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពី កម្មវិធីភ្ជាប់អ៊ិនធឺណិតដែលមានតម្លៃសមរម្យ និងចាប់ផ្តើមការដាក់  
ពាក្យស្នើសុំរបស់លោកអ្នក សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [getacp.org/phl](http://getacp.org/phl) ។ ដើម្បីទទួលបានជំនួយ [សូមទាក់ទង](#)  
[PHLConnectED Digital Navigator online](#) ឬចុច ២-១-១ ដើម្បីធ្វើការណាត់ជួប។ ចុចលេខ ៨ សម្រាប់សេ  
វាកម្មភាសា។ ប្រសិនបើចាំបាច់ លោកអ្នកក៏អាចបំពេញ ហើយផ្ញើ [លិខិតដាក់ពាក្យតាមក្រដាសស្នាម](#)។

ការចូលប្រើអ៊ិនធឺណិតដែលអាចទុកចិត្តបានគឺមានសារៈសំខាន់ណាស់ក្នុងការធានាថាក្មេងរបស់យើងទទួល  
បានការអប់រំពេញលេញ។ ក្រសួងអប់រំ និងទីក្រុង ប្តេជ្ញាជួយលោកអ្នកឱ្យទទួលបាននូវការគាំទ្រ និងសេវាកម្មដែល  
លោកអ្នកត្រូវការ។

ដោយសេចក្តីស្មោះស្ម័គ្រ

*ក្រសួងអប់រំនៃទីក្រុងហ្សឺណែវដែលហ្សក់*